

## **Nästa släktmöte:**

Nästa släktmöte planeras att äga rum på Bäckaskogs slott i Skåne den 11 - 13 maj 2018 med själva släktmötet lördagen den 12 maj (efter Kristi Himmelfärdsdag).

Planeringen har fått startsignal med höstens styrelsemöte. Inom styrelsen ansvarar Emma Björkenstam Eklund, Sten Toll och Alexander v. Toll för planering och inbjudan. För genomförandet ansvarar vi alla!

För närmare studium om Bäckaskogs slott hänvisas till [www.backaskogsslott.se](http://www.backaskogsslott.se). Tanken är förstås att göra ett intressant program för fredag till söndag. Som reservalternativ har vi reserverat Ridarhuset i Stockholm samma dag).

### ***Preliminär deltagaranmälan.***

Redan nu – och med detta utskick – vill vi be Er att anmäla preliminärt intresse för deltagande. I takt med att vi närmar oss genomförandet behöver vi kunna binda oss gentemot Bäckaskog. Därför är det av största vikt att vi redan på detta förberedande plan kan få kunskap om projektet är genomförbart. Släktföreningen kan inte ta någon ekonomisk risk gentemot Bäckaskogs slott. Den preliminära anmälan är givetvis inte bindande i egentlig mening, men vi behöver ändå få in preliminära anmälningar som på detta stadium är allvarligt menade.

Sent i höst 2017 kommer vi att ta in bindande anmälningar om deltagande. I samband med det måste deltagarna själva direkt med Bäckaskogs slott reservera logi. Släktföreningen har anmält ett behov som slottet kommer att hålla för deltagaranmälningar.

## **Der nächste Familientag:**

Der nächste Familientag ist geplant für Schloss Bäckaskog in Schonen am 11 – 13 Mai 2018 (Christi Himmelfahrt) mit dem Festtag am 12 Mai.

Die Planung wurde am letzten Vorstandssitzung angefangen. Drinnen den Vorstand sind Emma Björkenstam Eklund, Sten Toll und Alexander v. Toll verantwortlich für die Planung und die Einladung. Für die Durchführung sind wir alle verantwortlich!

Für mehr Information wegen Schloss Bäckaskog verweise ich an die Web-Adresse [www.backaskogsslott.se](http://www.backaskogsslott.se). Die Absicht ist selbstverständlich ein interessantes Programm von Freitag bis Sonntag zusammenzustellen. (Als eine Reservealternative haben wir bereits Das Ritterhaus in Stockholm vorbehalten)

### ***Vorläufige Teilnehmungsanmeldung***

Bereits jetzt – mit diesem Jahresbrief – bitten wir die diejenigen die teilzunehmen planen, ihr vorläufiges Interesse auf dem beigefügten Formular angeben und einsenden. Diese Anmeldung ist nicht bindend, aber soll jedoch als eine ernst gemeinte Absicht betrachtet werden. Nach und nach, als wir uns den Zeitpunkt für den Familientag nähern, müssen wir uns wegen das Hotel festlegen. Darum ist es notwendig, dass wir schon jetzt eine Auffassung bekommen, ob den Anlass durchführbar ist. Der Familienverband kann keine ökonomischen Verpflichtungen gegenüber Schloss Bäckaskog übernehmen.

Später, während des kommenden Herbstes, werden wir bindende Teilnehmer-anmeldungen anfordern müssen. In diesem Zusammenhang müssen die Teilnehmer dann selbst direkt mit Schloss Bäckaskog nötige Reservationen für die Unterkunft machen. Der Familienverband hat dem Schloss Bäckaskog unser Bedürfnis an Unterkunft für den Familientag angemeldet, so dass sie Räume für unsere Reservationen offenhalten sollen.

## **Next Family meeting:**

Next Family meeting is planned to take place at Bäckaskog Castle in Scania, Sweden after Ascension Day, on 11<sup>th</sup> – 13<sup>th</sup> of May 2018 including the meeting session on Saturday May 12<sup>th</sup>. The detailed planning was kicked off on the last board-meeting. Primarily responsible for the planning and invitation, within the Board, are Emma Björkenstam Eklund, Sten Toll and

Alexander v. Toll. For the accomplishment of the event all of us participating will carry the responsibility!

If you would like to learn about Bäckaskog Castle, you can have look at [www.backaskogsslott.se](http://www.backaskogsslott.se). The idea is of course make an interesting programme for Friday, Saturday and Sunday. (As a fall-back we have made reservations also for the House of Nobility in Stockholm for the same day).

***Provisional participation application***

Already now –and attached to this letter – we would like to have your provisional participation application. Concurrently as we come closer to the event we will have to give more binding undertakings vis-à-vis Bäckaskog Castle. This application is not formally binding, but still we need applications which are seriously meant.

Late during the autumn this year we will ask for binding applications. In this connection the participants need directly to contact Bäckaskog Castle for accommodation reservations. The Association has informed the castle about the likely number to participate and they will keep accommodations for us.